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Milí občané, 2/2018 Červen

Opět Vám přinášíme nejnovější informace které se nevyvíjely úplně dle našich před- opravu dvou tříd pro první stupeň v místě 
z obce, které se udály za poslední měsíce stav a byly vyčísleny více, než jsme nynějších kanceláří obecního úřadu.  
od prvního letošního vydání našeho čtvrt- původně předpokládali. V posledních Jelikož je potřeba dodržet termín realizace 
letníku, a že jich nebylo málo… týdnech letošního roku jsme začali řešit do začátku září, kvůli schválení navýšení 

návrhy (od rodičů) ohledně zřízení alespoň kapacity žáků prvního stupně, budeme se Nemůžu začít jinak než informacemi, které 
šesté třídy a následně sedmé.  Jelikož jsme muset dočasně stěhovat do knihovny, ovládají v posledních týdnech naši obec
v té době  nevěděli  a už ani nepředpoklá- která bude po dobu prázdnin a možná i na a tím je rozšíření naší školy o druhý stupeň. 
dali, že dotace vyjde, schválili jsme ve začátku září uzavřena, a to z důvodu více-Nejprve shrnu veškerá data.
středu 20.6.2018 pěti hlasy že pro rok prací v budově č.p. 2 a termín realizace do 

Podzim 2016 schválení zpracování projek- 2018/2019 bude pouze první stupeň 10. srpna je tak v ohrožení. Další investicí 
tové dokumentace na rozšíření kapacity a s myšlenkou na rozšíření kapacity by bylo vybudování zázemí pro obecní 
školy a odborných učeben. a zřízení druhého stupně jsme se rozloučili. zaměstnance v budově č.p. 2 ještě
Únor 2017 podána žádost o dotaci s celko- Následující den - ve čtvrtek však přišla v letošním roce. Dále má obec  nachystány 
vými náklady 38,8 mil. Kč, z toho 758 tis. neoficiální informace, že náš projekt byl další projekty, které chce realizovat (inže-
nezpůsobilých nákladů, dotace ve výši podpořen. nýrské sítě ke stavebním pozemkům, 
33,2 mil. Kč. oprava přečerpávačky, odkanalizování V době, kdy jsme se rozhodovali pro podání 

ulice na Kamenec, budova č.p. 2, budova 20. 6. 2018 usnesení zastupitelstva – pro žádosti o dotaci, jsem byla přesvědčena, že 
č.p. 34, cyklostezka) a všechny tyto rok 2018/2019 bude pouze první stupeň. to  zvládneme. Jak ale běžel čas, nabyla 
projekty by musely být odsunuty na jsem přesvědčení, že mé rozhodnutí 21. 6. 2018 neoficiální informace o přiznání 
pozdější dobu. nebylo zcela správné a na základě dalších dotace. Termín kolaudace a vyúčtování 

informací jsem se rozhodla o nepodpoření Nechceme přivést obec do dluhů, které by poskytnuté dotace – červen 2019.
rozšíření kapacity o druhý stupeň na naší mohly nastat, kdybychom termín realizace 

Ale vraťme se na začátek na podzim roku 
škole. nesplnili. To by mohlo reálně hrozit 

2016. Dotace na rozšíření kapacity a vybu-
odebrání celé dotace ve výši 33 mil. Kč.A jaké jsou ty další informace?dování odborných učeben. Napadla nás 
Věřím, že emoce opadnou a obec se opět myšlenka zřídit u nás druhý stupeň. Museli Termín realizace a dokončení II. stupně je
dostane do starých kolejí a budeme držet bychom samozřejmě dodržet podmínky v červnu 2019,  to je termín šibeniční
při sobě, tak jak to konec konců dokazu-dotace, tzn. devět kmenových tříd + 3 a s ohledem na vývoj na stavebním trhu 
jeme již několik desetiletí. Zdraví máme odborné učebny. Zastupitelstvo nebylo téměř nereálný, z kapacitních důvodů 
všichni jen jedno a kdybychom se měli jednotné v rozhodování o podání dotace kvalitních stavebních firem. Cenová 
trápit tím, kdo, kdy a jak vám řekl, nebo jak a výsledné hlasování bylo 4 pro a 3 proti. I já hladina stavebních prací je na úrovni 
to myslel, tak nám to nic nepřinese a jen se v té době jsem podporovala myšlenku rozpočtu – my jsme předpokládali snížení 
budeme vzájemně ubíjet. rozšíření kapacity naší školy, i když jsem ceny na základě veřejné soutěže. Realizace 

měla informace od ostatních starostů, kteří během školního roku (mimo hlavní prázd- Chtěla bych Vám všem popřát krásné léto, 
mají ve svých obcích druhý stupeň, že to niny) z toho plynoucí náklady na přesuny plné sluníčka, odpočinku, pohody a budu 
bude při našem rozpočtu, pro obec likvi- dětí  a také pronájmy místností pro výuku. se těšit příští týden na srazu rodáků obce, 
dační.  Poskytovatel dotace si dával na čas Muselo by dojít k rozšíření školní kuchyně, na oslavy obce a hasičů.
a tak zastupitelstvo začalo realizovat další sociálního zázemí pro žáky a to ani S úctou
projekty (odkoupení lesního družstva), nemluvím o tom, že jsme rozjeli projekt na 

Petra Kočnarová, starostka
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INFO Z OBCE

PODĚKOVÁNÍ 

Chtěla bych touto cestou poděkovat pobíhat psa, ale vždy posbírám psí exkre- tam nechodí jen pejsci,  ale i děti a nikomu 
vedení Domova Větrný Mlýn a Obecnímu menty. O to samé bych chtěla požádat z nás není příjemné, když do toho šlápne.
úřadu ve Skaličce za to,  že můžeme volně i ostatní pejskaře, protože ikdyž se to A to se samozřejmě netýká jen parku. 
navštěvovat park. Je to opravdu krásná hodně zlepšilo díky tomu, že všude nám Tak ještě jednou moc děkuji a myslím,  že 
procházka, oáza klidu a to ať tam jdete brzy obecní úřad věsí sáčky na psí exkrementy, nejen za sebe. 
ráno nebo navečer. Asi nedodržuji úplně tak i přesto se najdou takoví, kteří po svém 

Barbora Vinklárkovánávštěvní řád, protože nechávám i volně psím miláčkovi neuklidí. A uvědomte si,  že 

USNESENÍ ZE SCHŮZE ZASTUPITELSTVA OBCE SKALIČKA

Přijatá usnesení ze schůze ZO obce břemenu s ČEZ Distribuce, a.s. Přijatá usnesení ze schůze ZO obce 
Skalička konané dne 15. 5. 2018 v 19.00 Skalička konané dne 20. 6. 2018 v salónku �19/ZO-2018 – spisový a skartační řád 
hod. v salónku hospůdky u Bagarů. Hospůdky u Bagarů.obce Skalička dle předloženého návrhu

�20/ZO-2018 – organizační řád obce 
Skalička dle předloženého návrhu

�14/ZO-2018  Výsledky výběrového Zapisovatelku: p. Mrhalovou
řízení na rekonstrukci zázemí Obecního Ověřovatele zápisu: p. Ovčačík, p. Váňa
úřadu v budově č.p. 2, Skalička Návrhovou komisi: p. Janda, p. Kamas

�Žádost paní Jany Pitronové týkající se Omluven: Z. Andrys�15/ZO-2018 – Smlouvu o dílo s vítěznou snížení nájemného prostor v budově č.p. 
firmou  ARRO, s.r.o. Hranice na realizaci 2, Skalička, sloužících k prodeji smíše-
zakázky „ Rekonstrukce zázemí obecního ného zboží
úřadu v budově č.p. 2, Skalička �21/ZO-2018 – Návrh p. Kamase o rozší-

�Rozpočtové opatření č. 3,4 /2018 dle ření programu jednání ve věci, zachování �16/ZO-2018 – TDI na rekonstrukci předloženého návrhu rozsahu výuky v Základní škole a mateř-zázemí Obecního úřadu v budově č.p. 2, 
ské škole Skalička v rozsahu 1 až 5 roční-výběr zhotovitele bude na základě oslo-
ku pro školní rok 2018–2019.vení trhu  s tím, že bude vybrána nabídka 

�K podpisu schválených smluv z dnešního s nejnižší cenou. �22/ZO-2018 – Kontrola minulého usne-
jednání sení�17/ZO-2018 – nové stanovy svazku 

�Řešit připomínky z dnešního jednáníMikroregionu Hranicko dle předlože- �23/ZO-2018 – Závěrečný účet obce za 
ného návrhu rok 2017 dle předloženého návrhu

�18/ZO-2018 – smlouva o věcném �24/ZO-2018 – Účetní závěrka obce za rok 

ZO SCHVÁLILO: ZO URČILO:

ZO BERE NA VĚDOMÍ:

ZO SKALIČKA SCHVALUJE:

ZO POVĚŘILO STAROSTKU:

–

�Průvod obcí v pátek 6. 7. 2018 na sraz pro I. stupeň. Jak bude otevřeno v září v této rekonstrukci částkou 500 tis. Kč, 
rodáků půjde od sochy Panny Marie na včas zveřejníme. celková částka je plánovaná na 3,7 mil. Kč.
horním konci, sraz po deváté hodině. Tato �Vlivem zákona ochraně osobních údajů �V lokalitě za Vozákovým se bude v měsíci 
socha nedávno prošla renovací a byly v ní tzv. GDPR nemůžeme zveřejňovat jména červenci realizovat nový vodovodní řad 
nalezeny noviny Milotický hospodář z ro- jubilantů, jak jsme byli zvyklí, bez před- ke stavebním pozemkům, výběrové řízení 
ku 1898 a staré mince.  Je to zajímavý chozího písemného souhlasu. Pokud vyhrála firma Stavební mechanizace 
nález našich předků, který nás překvapil. budou další podzimní jubilanti chtít, Valašské Mezíříčí.
Před instalací opravené sochy zpět na abychom je zveřejnili, prosím, aby navští- �Olomoucký kraj nám podpořil sraz rodá-podstavec jsme do ní vložili spolu vili obecní úřad a podepsali souhlas, děku- ků obce částkou 50 tis. na oslavy a 40 tis. s odborníky restauratéry a Karlem Ovča- jeme. na zpracování knihy.číkem některé ze starých mincí a přidali

�Nemohli jste si nevšimnout, že se nyní �SDH Skalička získalo dotace na zásahový k nim i současné.
rekonstruují místnosti v budově č.p. 2 na oblek  a přilbu ve výši 33 tis. Kč od Olo-�Obědy, které jste si objednali na Obecním prostory Obecního úřadu. Budova je mouckého kraje.úřadu na sraz rodáků, se budou platit značně podmáčená a navíc natéká 

�Kniha s názvem Dějiny a součastnost přímo na místě před výdejem na místě odpadní voda do sklepa, který je v první 
obce Skalička je již hotová, cena za jeden k tomu určeném. místnosti této budovy. Objevují se tzv. 
kus bude 400 Kč a bude se prodávat na �Obecní knihovna bude naposledy ote- kostlivci ve skříni, které jsme nepředpo-
srazu rodáků v pátek, dále budete mít  vřena 3. 7. 2018, pak bude po celou dobu kládali a tím pádem se pravděpodobně 
možnost zakoupit propagační materiály prázdnin uzavřena z důvodu sestěhování cena ještě zvýší a termín se o něco pro-
obce. Obecních kanceláři  a realizací dvou tříd dlouží. Olomoucký kraj nás podpořil



Vážení spoluobčané, 9 500 000,-. Zahradní  třída a školní zahrada zúčastnil.  Dále je třeba si uvědomit, že 
stála 730 000,-. Za více jak 600 000,- byla když se škola rozšíří na celou budovu, v posledních měsících se vášnivě diskutuje 
zřízena nová třída školky stěhování a vyba- včetně nové části, tak se téměř zdvojnásobí o možném zřízení 2. stupně základní školy. 
vení kuchyně. Každý rok se za desítky tisíc náklady na energie a běžnou údržbu.  Mám Došlo to tak daleko, že to narušilo soužití 
buduje nějaká nová třída. Ještě k tomu dojem, že zastánci této nesmyslné akce mezi obyvateli obce. Zatím soudržnost
můžeme přičíst úroky z úvěru na opravu mají řádně vyplněnou kolonku příjmů, a spolupráce byla obrovská. Je to vidět na 
a zateplení budovy. Když to všechno zatím co kolonka výdajů je neúplná.všech společenských akcích, kterých je
sečteme tak to dělá téměř 13 milionů. Když V porovnávací tabulce, která má zdůvodnit v obci velké množství, ale zejména to bylo 
k tomu připočteme náklady na provoz výhodnost investice, jsou v případě provo-vidět, když potkala jednu rodinu tragédie, 
přibližně 650 000,- ročně, tak je to dohro- zování budovy v současné podobě, to kdy jim vyhořel dům. Krásně to vystihl její 
mady téměř 20 milionů, to znamená, že znamená školka a první stupeň školy majitel v děkovném článku otištěném
průměrně se za posledních 10 let investo- nadhodnoceny provozní výdaje a v případě v  místním zpravodaji a navždy bude 
valo každý rok přibližně 2 miliony korun. rozšíření na dva stupně zase podhodno-otištěn v knize o historii a současnosti obce 
S tím nemám žádný problém, do vzdělání ceny.  Kalkuluje se také s tím, že v současné Skalička, která bude vydána u příležitosti 
se musí investovat, ale pokud možno době je solidní příjem obce na jednoho sjezdu rodáků. Bylo by škoda, kdyby k vůli  
účelně. Vadí mi, že tito kritici to nevidí žáka. Pro rok 2018 je to 13 740,- Kč na žáka, jednomu sporu a myšlence, která nemá 
a znovu by chtěli částečně bourat a přesta- ale třeba v roce 2016 to bylo jen 8 500,-. pro naši obec žádné opodstatnění, se mělo 
vovat to, co se nedávno za velké investice Všichni si asi pamatujeme, jak nedávno všechno změnit. 
zbudovalo a myslím, že teprve vloni se byla tendence školy na malých obcích rušit. 

Objevují se i hlasy, že obec na škole vydě- splatil dluh. Spíše jak výhodnou investicí Z toho vyplývá, že každá vláda nebo ministr 
lává a málo do ní investuje. Proto mi bych nazval ničení obecního majetku. má na věc  jiný názor, tak do budoucna se
dovolte jiný pohled na tuto skutečnost. Za Nevím,  kdo by, jak dostavěl nebo opravil s takovým příjmem nedá kalkulovat. Dále 
posledních přibližně 10 let byly uskuteč- dům  ho chtěl znovu rozbourat. A to nejde nevím,  jestli je jisté, že všechny děti
něny tyto investiční akce, které se týkají jen o budovu, ale část dětského hřiště z prvního stupně by chtěly pokračovat i ve 
výhradně budovy školy a jejího vybavení. a pravděpodobně asfaltové vozovky v nové stupni druhém. Od roku 2023 už se počítá
Nejsou v tom započítány náklady na vjezdy, zástavbě a to kvůli přeložce kanalizace. Mě s dětmi, které se ještě nenarodily. Musíme 
chodníky a parkoviště, které byly financo- se to bytostně dotýká, protože jsem se počítat s tím, že Skalička bude stárnout. 
vány z jiné dotační akce. Na zateplení školy, všech těchto investičních akcí osobně Moc nových domů se již stavět nebude a ty 
zřízení nové střechy a fasády to bylo

CO MĚ TRÁPÍ
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2017 dle předloženého návrhu zhotovení praporu ve výši 8 000 Kč hod

�25/ZO-2018 – Účetní závěrka ZŠ a MŠ �33/ZO-2018 – Finanční dar ve výši �39/ZO-2018 – Darovací smlouvu s měs-
Skalička za rok 2017 36 000 Kč paní Janě Pitronové, tem Hranice o převodu zařízení hladino-

IČO: 65918321, na provoz prodejny smí- měru, srážkoměru a sirény na obec �26/ZO-2018 – Přijetí dotace v Programu 
šeného zboží v budově č.p. 2 v obci Skalička.na podporu JSDH 2018 Olomouckého 
Skalička.kraje ve výši 33 tis. Kč �40/ZO-2018 – Zachování rozsahu výuky

�34/ZO-2018 – Darovací smlouvu na v Základní škole a mateřské škole Skalička �27/ZO-2018 – Veřejnoprávní smlouvu na 
finanční dar ve výši 36 tis. Kč paní Janě v rozsahu 1 až 5 ročníku pro školní rok poskytnutí dotace pro JSDH
Pitronové dle předloženého návrhu 2018–2019.

�28/ZO-2018 – Přijetí dotace z Programu 
�34/ZO-2018 – Přijetí dotace z programu obnovy venkova  Olomouckého kraje na 

Kultury a památkové péče na zhotovení realizaci zázemí OÚ Skalička ve výši
knihy o obci ve výši 40 000 Kč  �Návrh Povodí Moravy na výstavbu levo-500 tis. Kč 

břežní boční nádrže Skalička.�35/ZO-2018 – Veřejnoprávní smlouvu na �29/ZO-2018 – Veřejnoprávní smlouvu
poskytnutí dotace dle předloženého s Olomouckým krajem na poskytnutí 
návrhu – vydání knihy                dotace k realizaci zázemí OÚ ve Skaličce

�Oznámení o střetu zájmu (vzdání se práva �36/ZO-2018 – Přijetí dotace z programu �30/ZO-2018 – Výsledek výběrového hlasování) k bodu jednání č.9 dle Kultury a památkové péče Olomouckého řízení na realizaci vodovodního řadu pozvánky na jednání zastupitelstva. Ozna-kraje na sraz rodáků obce ve výšiv lokalitě za družstvem movatel – zastupitel Kamas Zbyněk50 000 Kč 
�31/ZO-2018 – Smlouvu o dílo na realizaci 

�37/ZO-2018 – Veřejnoprávní smlouvu na vodovodního řadu v lokalitě za druž-
poskytnutí dotace dle předloženého stvem s firmou Stavební mechanizace  �K podpisu schválených smluv z dnešního návrhu – sraz rodákůValašské Meziříčí jednání

�38/ZO-2018 – Zkrácení nočního klidu ve �32/ZO-2018 – Žádost Základní organi- �Řešit připomínky z dnešního jednánídnech 6.–7. 7. 2018 na dobu 3:00–6:00 zace ČSV Skalička o finanční příspěvek na 

ZO NESCHVALUJE:

ZO BERE NA VĚDOMÍ:

ZO POVĚŘILO STAROSTKU:
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nedávno postavené jsou většinou jednoge- úkor nové třídy mateřské školy. Když se zájmy obce a její  finanční stabilitu. Je ještě 
nerační. Také nemůžeme vědět, kolik dětí  bude oběd vydávat po jednotlivých třídách mnoho důležitých investičních akcí, které 
bude z okolních obcí navštěvovat naši školu a každá třída bude mít na to 20 minut, tak musí obec  realizovat a budou k tomu 
a kolik se jich tam v budoucnu narodí, ale výdej oběda bude trvat 3 hodiny. potřeba vysoké finanční náklady. Jedna
už se s nimi počítá. Je možné, že za pár let z těchto investic se týká také školy a to Pokud je nějaký přebytek peněz, které 
bude pro Skaličku velká i ta současná rekonstrukce topení, výměna elektrické posílá stát, tak ať se zapojí do rozpočtu, aby 
budova. Kdo se zajímá o demografický instalace a odpadů.  Myslím, že kdyby se se vracely již zmíněné investice a nevy-
vývoj v česku, tak ví, že podle odhadů měly znovu  investovat miliony do již opra-tvářet další dluhy. Nechci tady řešit, 
statistiků chybí téměř 1 milion dospělé vené školy, tak by se asi vzbouřili obyvatelé protože to nevím, jak je škola na tuto 
mládeže. Je to způsobeno tím, že rodiče ulice na Kamenec, kteří už roky čekají na případnou akci připravena po personální 
mají první dítě o 5 – 10 let později,  jak to novou kanalizaci. Ta se odkládá z roku na stránce, vybavením učebních pomůcek, 
bylo dříve. Proto  v těch  letech, kdy došlo rok právě pro nedostatek finančních kabinety na odborné předměty (fyzika, 
k posunu, byl nedostatek dětí. V dnešní prostředků a nemožností získání dotace. chemie, pracovní dílny…) nebo sociálním 
době je jich nadbytek, ale jen do doby než vybavením. Nejsem jasnovidec, ale chtěl Přeji Vám všem krásné léto a dětem, které 
se to vyrovná. Potom dojde k poklesu na jsem vám poskytnout pohled z jiné strany nastoupí do 6. třídy v Hranicích nebo 
přirozenou úroveň. No a když chybí a možná i zastánci tohoto projektu si Lipníku hodně úspěchů. Chtěl bych jim 
dospělá mládež, tak zákonitě se bude rodit některé věci neuvědomují. Také mě mrzí, vzkázat, že se nám do těch Hranic také 
méně dětí.  Nevím, jestli se také myslí na že je tvrdé kritice podrobena paní nechtělo, ale nakonec  jsme byli šťastni, 
to, že když bude podle výpočtu ideální stav starostka, která pochopitelně změnila protože jsme poznali nové kamarády, nové 
17 žáků v jedné třídě, to znamená 153 žáků názor, když obci nebyla poskytnuta dotace. učitele a nové prostředí. To všechno 
základní školy plus asi 40 z mateřské školy Myslím, že za to co tady za posledních 12 obohatilo náš život a některá  přátelství  
plus učitelé a ostatní občané, tak zcela let udělala ve prospěch obce si to neza- trvají dodnes.
určitě nebude stačit kapacita kuchyně. To slouží. Stojím jednoznačně na straně paní Váňa Václavnemluvím o jídelně, která se zmenšila na starostky a těch zastupitelů, kteří hájí 

V tomto roce měla Skalička celkem 556 pro pracovníky družstva. peny nové varhany dovezené z Itálie, 
obyvatel. V samotné vesnici jich však žije značky Clasik za 115.000,- Kč Konala se 
pouze 418. V Ústavu sociální péče je 93 sbírka občanů, na kterou přispěl ing. Jan 
chovanek a 45 občanů, hlavně Rómů žije Váňa 20 tis. Kč.Hospodaření provozoven skončilo ztrátou 
v Kamenci. V tomto roce se v naší republice půl milionu korun, kterou musel zaplatit 
konaly dvoje volby. Do Poslanecké obecní úřad. Vedoucí drobných provozoven 
sněmovny a do Senátu. V květnu se konaly Čestmír Segeťa odešel do důchodu. Likvi-
volby do Poslanecké sněmovny. V seznamu daci k 31. srpnu provedl ing. Václav Kment Ve Skaličce jsou 2 obchody. Prodejna
voličů bylo zapsáno 350 občanů, k volbám z Ústí. Nákladní auto a plošinu převzalo smíšeného zboží pana Miroslava Bagara
přišlo 259 voličů, což je 74%. Volby do zemědělské družstvo. Prádelnu si pronajala a prodejna smíšeného zboží při zeměděl-
Senátu se konaly 22. listopadu. V seznamu paní Jarmila Krasňáková. Obec bezplatně ském družstvu. Oba obchody jsou dobře 
voličů bylo zapsáno 343 občanů, k volbám předala obci Zámrsky své rehabilitační zásobeny. V prodejně při zemědělském 
přišlo pouze 77 voličů, což je 22,4%. Zvítě- zařízení. V budově pošty obec vybudovala družstvu se prodává i maso a masné 
zila Jitka Seitlová z Lipníka nad Bečvou. za státní příspěvek nájemní bytovou výrobky z družstevních jatek. V obci provo-
Stala se tak za naši oblast nejmladší sená- jednotku. zuje restaurant pan Miroslav Bagar. 
torkou ve věku  42 let. Pobočka spořitelny byla sice zrušena, ale 

spoření a peněžní převody řeší Investiční
a poštovní banka u přepážky místní pošty, Jako v celé republice, tak i ve Skaličce se 

Hlavním provozovatelem zemědělského která je pro občany otevřená dvě hodiny snižuje počet narozených dětí a dětí, které 
hospodaření ve Skaličce je nástupce býva- dopoledne a dvě a půl hodiny odpoledne. navštěvují mateřskou a základní školu. Třídy 
lého jednotného zemědělského družstva Autobusová doprava firmy ČSAD je z finan-základní školy ve staré budově se přestěho-
Zemědělské obchodní družstvo. Předsedou čních důvodů omezována. Aby se mohly valy do nové budovy, kde sídlí mateřská 
družstva je Mgr. Karel Humplík, členy před- udržet nejdůležitější linky do Hranic a do škola. K 31. prosinci 1996 byla zrušená ve 
stavenstva jsou Vladimír Kuchař, Karel Kelče, musí obec ze svého rozpočtu Skaličce mateřská škola, která byla také 
Orava, František Pavlík a Petr Vrba. Členů přispívat firmě 180 tis. Kč. ročně. Na dolním vyřazena ze sítě škol. Rodiče vozí své děti do 
družstva je 360. Mechanické dílny v tomto konci obce vznikla zahrádkářská kolonie se mateřské školy do Ústí.  
roce kromě běžných oprav pracovaly na stavebními  parcelami, které obec prodává 

V zámecké kapli dosloužily dvoumanuálové velké zakázce pro Novou huť v Ostravě občanům.
varhany, které v padesátých letech kapli a vykonaly práci za 6 a ½ miliónu Kč. Z kroniky vypsala Mrhalová Miladapřenechal Doc. Mudr. A.Váňa. Byly zakou-Průměrná měsíční odměna byla 7.648,- Kč 

ZRUŠENÍ DROBNÝCH PROVOZOVEN

ŽIVOTNÍ ÚROVEŇ
A SPOKOJENOST OBČANŮ

ŠKOLSTVÍ A KULTURA
ZEMĚDĚLSTVÍ V ROCE 1996

Z KRONIKY NAŠÍ OBCE – ROK 1996
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Díky velké podpoře rodičů a obyvatel Skaličky se nám společně 
podařilo vytvořit  novou zahrádku. Vznikl další prostor pro vzdělá-

vání dětí ve školce i škole. Letos jsme zasadili zeleninu a ovoce,
o které se společně staráme a již sklízíme první  úrodu…J Děku-
jeme paní starostce za zrealizování prostoru, panu Jaroslavu Val-
chařovi, který nám vyrobil stojánek na oblečení a rozdělil se
o pozemek, panu Josefovi Masaříkovi za přípravu půdy, paní Lídě 
Hrochové za velkou pomoc, rodičům, dětem a všem obyvatelům 
Skaličky, kteří nás podporují při smysluplné práci s dětmi.  

MATEŘSKÁ ŠKOLA - TŘÍDA PERLIČKY
NAŠE NOVÁ ZAHRÁDKA

Sběr starého papíru probíhal celoročně. odměny dětí, druhá polovina poslouží kovi Andrýsovi za odvoz kartónu, rodičům, 
A jak to dopadlo? Společně se nám poda- k vytvoření zázemí na nové zahrádce (lavič- dětem a  obyvatelům Skaličky, kteří nám 
řilo nasbírat 5500 kg tříděného papíru, ky, stůl). Velký dík patří paní starostce, pomohli získat finanční prostředky pro 
získaná finanční odměna je 10.518 Kč. Část obecním pracovníkům za velkou pomoc při školku a školu.
získaných prostředků bude věnována na třídění papíru, paní knihovnici, panu Zbyň-

SBĚR STARÉHO PAPÍRU

To jsou slova písničky, kterou děti zpívaly při školní akademii pro 
své rodiče, babičky a dědečky. Nejen písničkou a básničkou potěšili 
naší nejmenší své blízké, ale také závěrečnou taneční sestavou tří 
písniček  ze známého muzikálu Pomáda. Úsměv ve  tvářích a velký 
potlesk byl pro nás tou největší odměnou!

LEGRACE UŽ ZAČÍNÁ, MY JSME ŠŤASTNÁ RODINA…

První červnový týden jsme s dětmi trávili kou, ve které jsme pozorovali zvířátka v tě- cích oblastech, proto se snažíme prostředí  
v Nihlovském lese, ve kterém se snažíme sné blízkosti. Pan Kopča nám vyprávěl Nihlovského lesa a myslivecké chaty využí-
pozorovat přírodu v přímém přenosu o jejich životě a zajímavostech. Krmení vat s dětmi  každoročně.
a rozšiřujeme si nové znalosti a dovednosti. a  přímé pozorování zvířátek v Obůrce jsou Moc děkujeme mysliveckému spolku za 
Jakou kůru má bříza? Ze kterého stromu je pro nás nezapomenutelné radostné chvíle, půjčení chaty, manželům Kopčovým za  
tento list? Jaké žijí zvířátka v lese? Jaká je to za které jsme velmi vděčni… J příjemné chvíle v Obůrce, rodičům za jejich 
šiška? To jsou otázky, na které děti v prů- Lesní pedagogika je velmi přínosná pro děti pomoc při realizaci výletu a všem těm, kteří 
běhu týdne našly odpověď.  Součástí týdne a to nejen v období předškolního věku.  nám pomohli při organizaci lesní školky. Už 
proběhla také návštěva Obůrky pod Hůr- Podporuje jejich rozvoj ve všech vzděláva- teď se těšíme na příští rok… J

LESNÍ ŠKOLKA

Přejeme Vám všem slunečné prázdniny, spoustu příjemných zážitků, pohodových dovolených a radostných dnů.

Maruška, Lucka a Perličky ze Skaličky
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Ještě pár dnů a nastanou pro děti ty akademie byla slavnost celé školky a školy 
nejkrásnější dny v celém roce PRÁZDNINY .  museli jsme přicvičit nějaké to vystoupe-
Pro některé dospěláky je to spíše strašák, níčko i s ostatními dětmi a tak jsme opět 
ale  zkusme se vžít do dětské role, kdy i my nacvičovali, nacvičovali a zase nacvičovali. 
jsme se na tuto dobu těšívali. Pokuste se Holky si to užívaly, za to kluci už jen odpo-
dětem dopřát opravdu krásné volné dny čítávali, kdy už to budou tančit naposledy. 
strávené s rodinou. Celých deset měsíců Stálo to za to, vystoupení Hříšného tance 
jsme se snažily dětem dát to nejlepší, co v podání našich dětiček nenechalo některé 

Každý si tu najde, to co ho baví a zajímá. jsme uměly, hráli jsme si, tancovali, zpívali, oko suché. Tento taneček budete ještě 
Rozvíjíme zde přirozený pohyb dítěte, cestovali, malinko se učili, no prostě jsme si moci vidět i na slavnostech naší obce, takže 
zvídavost, samostatnost, schopnost spolu-užívali krásné chvíle a snad můžeme mluvit kdo ho neviděl a je zvědavý na to, jak i děti 
práce, improvizace, komunikativní doved-i za „naše-vaše děti”. Co jsme ve školce dokáží tancem vyjádřit něco neskuteč-
nosti... No prostě vše, co ve třídě někdy podnikali poslední čtvrtrok? Oslavili jsme ného, má ještě příležitost.
uměle vytváříme, tady se to samo nabízíspolečně Velikonoce, kdy jsme si připo- Závěr roku patří především indiánům a tak i a my to využíváme dosytosti. Poslední mněli naše velikonoční zvyky a tradice. letos nemohli chybět. Na týden se školka školní den 29. červen bude dnem rozlou-Odstartovali jsme náš velký projekt  proměnila v indiánskou vesnici. Každá rudá čení a nejen s celým školním rokem ale Recyklohrátky, na který jsme se dlouho tvář dostala své indiánské jméno a celý hlavně s našimi malými  předškoláky, které připravovali, museli jsme nastřádat týden se nesl v indiánském duchu. Ze přímo v lese napasujeme na školáčky (prv-spousty recyklo-materiálu a díky skvělým čtvrtka na pátek nás čekal nejdelší den ňáčky). Budou nám moc chybět, určitě rodičům se nám to povedlo.  Při dlouho v roce. Dopoledne jsme se chystali na lov, nám ukápne i nějaká slzička, ale co se dá očekávané akci nám sice nepřálo počasí, zápasili jsme, lovili na nečisto, vyráběli dělat, děti odcházejí a zase nové přicházejí. ale nám to moc nevadilo i přesto jsme si jsme šperky, ať nám to sluší a odpoledne A pak vše řádně oslavíme, jak se patří.venku užili hezké odpoledne, kde vzniklo jsme se vydali na opravdový lov bizona.  Něco dobrého sníme, připijeme si dětským mnoho krásných recyklo-výrobků, které Hledali jsme stopy, které nás zavedly ke šampaňským a k večeru se rozejdeme do nám nyní zkrášlují školní zahradu. Za stádu bizonů a my jsme jednoho opravdu svých domovů. A začnou prázdniny, teda odměnu jsme rodičům i dětem přichystali ulovili. Každý indiánek odcházel z lovu jen pro některé děti, naše školka má ještě občerstvení, kterým jsme všechny pohos- s jednou bizoní kýtou. Přitom všem jsme dva týdny v červenci otevřeno, sice jen tili. ještě stihli nasbírat kouzelné bylinky pro jednu třídu, ale snad to některým rodičům 

výrobu léčivého čaje pro šamana. A už pomůže a pak se na celý měsíc zavřou
stačilo jen rozdělat oheň a mohlo se jíst. Ti i dveře mateřské školky. Paní učitelky se 
odvážní s námi zůstali i přes noc, kdy jsme půjdou nabít pozitivní energií, ať se  
ještě měli zkoušku odvahy a vydali se za mohou opět plnohodnotně věnovat vašim 
tmy za šamanem. Všichni byli moc odvážní, dětem. A děti si užijí aspoň nějakou dobu 
překonali svůj strach. Za odměnu získali se svými nejbližšími, což je taky strašně 
amulet odvahy, který je bude po celý další důležité. No a 15. srpna se dveře MŠ opět 
rok ochraňovat. otevřou. Opět jen jedno oddělení. Poslední 
Týden spočneme v budově školky, ale neza- srpnový týden bude v provozu již celá 
hálíme, imaginárně cestujeme a opět mateřská škola a to obě oddělení, tento čas 
tvoříme. Čeká nás poslední týden a to hned mohou využít již nové děti s rodiči na adap-

A už tady byl květen, ten byl ve znamení přímo v lese. Lesní školka je projekt, na taci. A ani se nenadějeme a bude tady
nacvičování a zkoušení. Myslím si, že se který jsme náležitě pyšní, díky ochotě 1. září, ale to už asi hodně předbíháme. 
nám podařilo nacvičit krásné mini klučičí našich myslivců, můžeme tento projekt Teprve jsou před námi prázdniny, léto, 
vystoupení s kloboukama, které jsme před- realizovat. Celý týden se budeme scházet dovolená, odpočinek… Přejeme všem 
vedli hned třikrát a to na den matek, kácení a veškerý čas trávit v Nihlovském lese a na nádherné letní chvíle.  
máje a na školní akademii.  A protože školní to se už těšíme. Děti přírodu a les milují. MŠ, třída KORÁLEK

MATEŘSKÁ ŠKOLA - TŘÍDA KORÁLKY
JAK SE ŽILO U KORÁLKŮ?

Spousty nových zážitků i zkušeností přineslo poslední čtvrtletí školního roku nejen pro 
žáky, ale i učitele místní školy.

Stejně jako loni i tento rok se zruční borci z naší školy před Velikonocemi pustili do pletení 
tatarů. A také tentokrát někteří z nich neváhali poměřit své výtvory v soutěži o nejhezčí 

PLETENÍ NEPOPLETLI 

ŠKOLÁCI SI UŽILI JARO V PŘÍRODĚ A V POHYBU



Budou další? To se teprve uvidí. Každopádně premiéra měla úspěch. Taneční večírek byl plný nejen tance, ale i divadelních scének a taky 
skvělé muziky v podání The Retrievers pod vedením Radima Černého. Sokolovna byla naplněná, bar vybavený, atmosféra uvolněná, 
prostě akce povedená. I nějaká ta koruna pro děti ze školy a školky se vydělala. A kdo nepřišel, může jen litovat. Snad příště...

PRVNÍ VEČÍREK SE VYDAŘIL

Anglické soustředění na Santově uprostřed krásné přírody Valašska jsme si letos opět užili.

Anglický jazyk děti procvičovaly při všech běžných denních činnostech - sportu, zpěvu, vaření, stolování, turistice i hře. Velmi zajímavá 
byla i beseda o Londýně a návštěva národní kulturní památky - dřevěného kostela ve Velké Lhotě, bývalého působiště spisovatele Jana 
Karafiáta. Děkujeme panu Kopčovi, Hruškovi a hasičům ze Skaličky za pomoc při dopravě, stejně jako všem maminkám, které nás vybavily 
buchtami, koláči a dalším proviantem.

SANTOV? VERY WELL.

Nejen taneční večírek, ale i školní akademie byla letos na kulturní scéně novinkou. Obě oddělení školky i školáci měli slušně zaplněnému 
sálu co nabídnout. Ještě než se opona rozevřela poprvé, jsme návštěvníky obdarovali čtyřlístkem pro štěstí a zamyšlení. A pak to začalo. 
Divadlo střídal tanec, tanec zpěv, zpěv hra na hudební nástroje, nechyběl ani tělocvik. No zkrátka, k vidění a slyšení bylo ledacos a rodiče 
museli být na své děti hrdí.

AKADEMIE MĚLA ÚSPĚCH

Vaření v kotlíku na ohništi, sběr bylinek, uzlování 
nebo stavba stanu z celty. Na škole v přírodě v areálu 
Archa u Rajnochovic bylo pořád co dělat. A když děti 
zrovna neprozkoumávaly přilehlý les nebo potůček, 
sportovaly či tancovaly na hřišti, vymýšlely divadelní 
scénky nebo si hrály s legem. A vyráběly lapače snů. 
Prostě se nenudily. A už vůbec ne při pasování 
páťáků a závěrečné diskotéce. 

TÁBOŘILI JSME NA ARŠE

pomlázku. Výsledky byly tak těsné, že se z prvního místa radovali hned dva, a to Jindra Randýsek a Karel Beer. Za nimi se umístil Jindra 
Krasňák, bronz pak získal David Hynčica. 

Také letos se naše škola přihlásila do soutěže Požární ochrana očima dětí. Karolína Jandová zvítězila v okresním kole výtvarné soutěže, 
hned za ní skončila Eliška Hladká. Ta byla navíc stříbrná i v soutěži literární, a to jak v kole okresním tak dokonce i krajském. Gratulujeme  
nejen jim, ale i všem dětem k úspěšnému zakončení školního roku 2017/18 a přejeme jim krásné prázdniny.  

UMĚLKYNĚ OSLOVILY HASIČE
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Na triatlonové závody do Ústí jsme vyslali 
několik týmů. Naši nejmladší sportovci 
teprve sbírali zkušenosti, ale týmu třeťáků 
ve složení Dominik Kočnar, Jindra Randýsek 
a Honza Strnadel se zadařilo vybojovat 
bronzovou medaili. A ještě většího 
úspěchu dosáhla Eliška Hladká. Ta absolvo-
vala všechny tři disciplíny (běh, překážkový 
běh, kolo) a v závodě ironman zvítězila.

David Kristek, ZŠ

BRONZOVÍ KLUCI A ŽELEZNÁ HOLKA

Zdravím všechny čtenáře Zpravodaje
a přicházím s připomínkou kulturního dění 
ve Skaličce v jarním období. 

Hned druhou dubnovou neděli k nám přijeli 
ochotníci z Drahotuš, aby nám představili 
svoji hru Dokud nás milenky nerozdělí. 
Hlavní představitelé – manželský pár 
Rosalie a Francis vdávají svou jedinou dceru 
a rekapitulují svůj manželský život. Stále 
více se zamotávající komický příběh vyústil 
do překvapivého závěru. Myslím, že se 
divadlo líbilo a pobavilo všechny přítomné.

maminky dostaly kytičku. Po společném 
přípitku a focení měli všichni přítomní 
možnost se vyfotit se svou rodinou. 

30. dubna se na výletišti slétly všechny 
čarodějnice. Po promenádě měly děti 
možnost si zasoutěžit v připravených disci-
plínách. Poté se opékaly špekáčky a probí-
hala diskotéka. Byla také zvolena Miss čaro-
dějnice. Silný vítr, který provázel celé V neděli 15. dubna jsme přivítali nové 
pozdní odpoledne, se naštěstí navečer utišil občánky. Nově jsme tuto akci přesunuli do 
a mohla tak být za dozoru hasičů zapálena prostor sálu v Sokolovně a udělali jsme 
vatra a splněn tak nejdůležitější úkoldobře. Mezi občany obce Skalička jsme 
– upálení čarodějnice.  Děkujeme sokolům přivítali čtyři holčičky a čtyři chlapečky. 
a hasičům za pomoc při organizaci akce! Několik vstřícných slov pronesla paní 

starostka a krásný hudební doprovod zajis- V pátek 11. května se uskutečnila tradiční 
tila Zdeňka Hašová. Rodiče dětí obdrželi na oslava Dne matek. Všechny přítomné ženy 
památku pro své ratolesti dárečky, 

ZA KULTUROU DO SKALIČKY



přivítal Ing. Zbyněk Andrys. Program pro hodin při hudbě skupiny Štístko. 
své maminky, babičky a tety si připravily V sobotu 23. června jsme připravili pro děti 
jako každý rok děti z MŠ a ZŠ Skalička. Pohádkový les. Tentokrát se v parku mohly 
Všechny ženy obdržely kytičku a malé potkat s včelkami, pavoukem, čápem, se 
občerstvení. lvem a dalšími zvířátky. Po cestě měly děti 

možnost například ochutnat med přímo
z plástve, prolézt pavučinou, chytat ryby, 
změřit síly se zvířátky, nazdobit dort nebo 
vrátit slepičce vajíčko zpátky na své místo. 
Za každý splněný úkol byly náležitě odmě-
něny. A po příchodu do cíle k Sokolovně si Ve středu 27. června proběhlo v knihovně 
mohly opéct špekáček a i rodiče se mohli další pasování prvňáčků na rytíře Řádu 
řádně občerstvit pečenými žebry a jinými čtenářského. Deset školáčků nám přišlo 
pochutinami. předvést, jak se za první rok ve škole naučili 

číst. Po složení slibu, že se budou chovat 
hezky ke knihám a budou číst, byli rytířem 
pasováni na čtenáře a od královny Abecedy 
si převzali dary v podobě pekné knihy
a diplomu o pasování do Řádu čtenářského. 
Když přijdou s tímto diplomem do knihovny 
ve Skaličce, budou mít roční poplatek 
zdarma. A my doufáme, že se s nimi 
budeme v knihovně potkávat častěji.

A ještě něco málo k tomu, co nás čeká. 
Velmi se těšíme a náležitě se připravujeme 
na dvoudenní oslavy výročí 690. let obce,
v rámci kterých proběhne sraz rodáků, 
skaličský festival a oslavy 125. let SDH
v obci. Pokud byste měli chuť nám pomoct s 

V sobotu 26. května bylo u Sokolovny už od organizací akce, hlaste se osobně na OÚ, 
rána velmi rušno. Připravovala se zde budeme moc rádi za každé ruce navíc! Dvou-
tradiční akce Kácení máje. Už od rána se denní oslavy zahájíme v pátek průvodem 
zdobila a následně stavěla májka. Místní obcí až k Lesní kapli. Potom bude násle-
spolek žen a mužů se připravoval na své dovat mše svatá a po ní se přesuneme
večerní vystoupení. V 17 hod odpoledne k Sokolovně, kde proběhne přivítání, křest 
byla akce zahájena. Připraveno bylo bohaté knihy o Skaličce, oběd a pak už volná 
občerstvení, vystoupily děti z MŠ Korálek zábava. Připraven je pestrý program pro 
pod vedením paní uč. Baštánové a Cifrové. všechny věkové kategorie, který bude 
Ve 20 hod přijeli sokoli se svou kulturní probíhat na výletišti a v jeho blízkém okolí. 
vložkou a vtipnou prezentací nejzajímavěj- Tak držme společně palce, ať nám vyjde 
ších událostí, které ve Skaličce proběhly počasí a ať si to všichni společně hezky 
a poté byla skácena májka. Po deváté užijeme!! Těšíme se na vás!
vystoupil místní zábavný a taneční spolek 

Přeji všem krásné slunečné léto a dětem 
žen a mužů se svou šou U nás na vesnici.

hezké prázdniny!
A pak zábava pokračovala až do ranních 

Lenka Šrámková – Kulturní výbor
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6.–7. 7. 2018 Oslavy 690 let obce
Sraz rodáků
Oslavy 125. výročí založení SDH 

4. 8. 2018 Soutěž O zlatou vařečku
ve vaření kotlíkového guláše

8. 9. 2018 Festival trampských písní

PŘIPRAVUJE SE VE SKALIČCE

Vstupenky na SKALIČSKÝ FESTIVAL můžete zakoupit již nyní v předprodeji na 
Obecním úřadu za 100,- Kč nebo budou k prodeji přímo na místě v den konání 
za 150,- Kč. Pozvánka na SJEZD RODÁKŮ a SKALIČSKÝ FESTIVAL konaný ve 
dnech 6.–7. 7. 2018, kterou jste obdrželi do svých schránek, NESLOUŽÍ JAKO 
VSTUPENKA na sobotní festival! 

UPOZORNĚNÍ!
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VESNICE ROKUVESNICE ROKU
Olomouckého kraje 2011Olomouckého kraje 2011

ZE ŽIVOTA FARNOSTI

Milí spoluobčané ve Skaličce, milí farníci, přípravy naskočilo hodně přes dvacet v životě z víry. 
a protože se přidaly ještě dvě větší slečny, v měsíci červnu zakončují děti školou Měsíc květen byl protkaný návštěvami 
bylo letos nakonec prvopřijímajících povinné další ročník ziskem vysvědčení kaplí i malých kapliček v polích, kam jsme
dvacet osm z celé naší farnosti, přímo ze a stojí za to se ohlédnout za uplynulými v týdnu i v nedělní odpoledne chodili na 
Skaličky čtyři. Den na slavnost jimměsíci, i když církevní rok je teprve v polo- májové pobožnosti. Hned druhou červ-
13. května vyšel jako malovaný, a tak se vině. novou neděli jsme jeli na farní pouť na 
podařily i památeční fotografie. Prosím Svatý Hostýn spolu s krojovanými. Autobus Největší souvislost s průběhem školního 
o Vaše modlitby za vytrvalost těch, kdo se jel i ze Skaličky, na Svatém Hostýně vyšel roku má v životě farnosti příprava dětí na 
přijetím Těla a Krve Pána Ježíše přihlásili průvod se sochou Panny Marie na nosít-první svaté přijímání. Loni v říjnu jich do 
veřejně ke svému křesťanství, ať dál rostou kách od kaple pod schody u vody a po mši 

svaté využili mnozí příležitost pomodlit se 
společně křížovou cestu. 

Co nás čeká najdete i na dalších stránkách 
zpravodaje, kde je podrobněji popsaná 
chystaná slavnost znovu-posvěcení sochy 
Panny Marie Svatohostýnské a položení 
věnců ke křížům v obci při příležitosti 
srazu rodáků v sobotu 6. července. Těším 
se na mši svatou za účasti otce vicerektora 
Arcibiskupského kněžského semináře
v Olomouci P. Mgr. Ing. Pavla Šupola, která 
začne v 10 hodin v lesní kapli.

Přeju požehnané dny velkých letních 
prázdnin nejen dětem. Ať Vás Bůh provází 
na Vašich cestách v práci i za odpočinkem
a ať Vás ve zdraví přivede domů. 

o.Jan Bleša, farář

PŘIVÍTALI JSME HOSTY
I LÉTO

V neděli 17. 6. se vítalo léto v Domově 
Větrný mlýn Skalička. Letošní slavnost pro 
klientky, rodiče a veřejnost se mimořádně 
vydařila. Snad proto, že jsme měli připra-
vený velký stan pro případ deště, neobjevil 
se na obloze ani mráček. Slunce nás připé-
kalo svými paprsky od rána do večera. 
Nejlépe se dalo program sledovat ze stínu 
s osvěžujícím nápojem v ruce. Po přivítání 
panem ředitelem se klientky DVM coby 
Mach a Šebestová chopily kouzelného 
sluchátka a kromě zajíce z něho vykouzlily 
potlesk a úsměv na tvářích diváků. Country 
tance v podání Ruty šuty z Kelče svými 

rozveselilo přítomné. S veselou náladou se šel tancovat. Závěr slavnosti patřil rytmy roztleskaly již naladěné diváky. A tak 
děti a klientky vrhly na připravená stano- zpěvákům Divadla Slunečnice z Brna, Kris-se pokračovalo, tleskalo a podupávalo i při 
viště, aby si vysoutěžily zlaťáky a ty pak týně a Kristiánovi Šebkovým. Krásně zpívali úžasném stepařském vystoupení Taneční 
směnily v obchůdku za rozmanité dárky. známé romantické hity, kdo chtěl, tak si školy Sester Hlavinkových. Zklidnění 
Jedna „kupující“ dokonce nadšeně utrou- zatančil, kdo chtěl, tak poslouchal a radoval nastalo až s relaxační hudbou a éterickým 
sila: „Tady je to ještě lepší než včera v Hran- se z nádherné láskyplné atmosféry. Všem, tancem květin s motýlky v provedení 
icích“. (Juchú J  – byla to taková spontánní kdo přispěli k pohodě a dobré náladě, ač nejstarších klientek DVM. Závěrečné 
odměna pro organizátory). Když už nebylo nebyli třeba vidět, děkujeme.vystoupení děvčat I. oddělení na píseň 
za zlaťáky co směňovat, ozvala se z pódia Miluju a maluju, od Václava Neckáře, Alena Benešová
líbezná hudba, a kdo měl ruce, nohy a chuť, 
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TJ SOKOL SKALIČKA

FOTBAL

Vážení čtenáři Zpravodaje, vážení fandové 
fotbalu ve Skaličce,

rok se s rokem sešel, proto mi dovolte, 
abych na několika řádcích zhodnotil úspěš-
nou sezónu našeho fotbalového týmu TJ 
Sokol Skalička za sezónu 2017/2018.

Po výborně rozehrané podzimní části, ve 
které jsme skončili na prvním místě tabulky 
s náskokem pěti bodů. Jak už to tak bývá, 
jaro je obvykle tou těžší částí a jinak tomu 
nebylo ani letos. Nejvíce nás limitovala 
zranění a absence hráčů a tudíž jsme každý 
zápas odehráli téměř ve dvanácti lidech. 
Jarní část jsme začali vysokou výhrou 6:0 
proti celku z Drahotuš, poté následovaly 
další dvě výhry. První prohru nám uštědřil Okresního přeboru. Během několika minut boru, tak již probíhají jednání o přestupu 
tým z Horních Nětčic, který nás porazil ve nám zástupci Okresního fotbalového svazu nových hráčů do našich řad. Tak doufám, že 
velice vyrovnaném zápase 3:2. A to byl také předali Pohár vítěze Okresní soutěže se vše povede a vydržíme v Okresním pře-
poslední zápas, ve kterém jsme ztratili 2017/2018 a následovaly bujaré oslavy. boru co nejdéle.
body. Ačkoliv byly některé zápasy nervy 

Zajímavostí se podle mého stal fakt, že jsme Závěrem bych chtěl moc poděkovat všem 
drásající, tak hráči je vždy zvládli a my brali 

všechny venkovní zápasy vyhráli a pouze hráčům, jejím rodinám, realizačnímu týmu, 
všechny tři body. 

dvakrát prohráli a to na domácím hřišti. sponzorům a samozřejmě také našim 
V předposledním zápase jsme porazili na Zároveň mohu říci, že skóre týmu bylo úcty- fanouškům, kteří nás po celou sezónu pod-
domácím hřišti tým Dukla Hranice vysoko hodných 79:25, žádný jiný tým v Okresní porovali ať už na domácí půdě a nebo nevá-
5:0 a zajistili si tím celkové vítězství v soutě- soutěži nenastřílel více a nebo stejně bra- hali vycestovat, aby nám fandili ve venkov-
ži. Poslední zápas jsme hráli na půdě celku nek jako náš tým. ních zápasech. 
TJ Sokol Drahotuše, kde jsme zvítězili 4:2, 

A co nás podle všeho čeká? Kromě již výše Radim Švábek, trenér Sokol Skalička
čímž jsme potvrdili zasloužený postup do 

zmiňovaného postupu do Okresního pře-

DĚTSKÉ CYKLISTICKÉ ZÁVODY

V neděli 3. června ožilo fotbalové hřiště ve dešťová přeháňka, která nás napínala do 
Skaličce sportovním duchem. Odvážní malí poslední chvíle. Organizátoři a rodiče dětí 
i vetší cyklisté přišli změřit své síly s osta- se však nezalekli a registrace závodníků 
tními vrstevníky. Konal se první ročník začala přesně podle plánu ve 14.00 hod. 
dětských cyklistických závodů, nazvaný Osmdesát závodníků se nakonec vydalo 
„Skaličská míle“. Zní to neuvěřitelně, ale do změřit své síly na trať vybudovanou na 
závodu se přihlásilo 94 dětí ve věku od místním hřišti a přilehlé louce. U registrace 
dvou do dvanácti let. Tak obrovský zájem obdrželi děti zdarma startovní číslo, 
příjemně překvapil pořadatele-členy poukázku na občerstvení, los do tomboly

a bojovnosti ukázali kluci v kategorii 8-9 let, Sokolu Skalička. a pamětní designové tričko, které si ihned 
což byla také nejpočetnější skupina závod-oblékli. Během chvilky se hřiště rozzářilo Začátek závodu nám trochu zkomplikovala níků. Největší nervy a radost prokázali sluncem, zelenými tričky kluků a růžovými 
rodiče „cvrčků“ na odrážedlech. tričky holčiček. 
Soutěžilo se v pěti kategoriích. Holky a kluci Všude kolem pulzovaly emoce. Radost
zvlášť.a smích, napětí a strach. Poslední úpravy 
1. děti 2-4 roky na odrážedlechkola, snížit sedátko, utáhnout přilbu
2. děti do 5 let koloa start! Rodiče pomáhali, radili, povzbuzo-
3. děti 6-7 let kolovali děti před závodem i na trati. Děti bojo-
4. děti 8-9 let kolovaly, strach opadl, nastoupila radost z vítě-
5. děti 10-12 let kolo.zství a někde ukápla i slzička. To všechno 
V průběhu závodů se děti nenudili, upro-k závodům ale patří. Nejvíce dravosti
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střed hřiště probíhaly soutěže v dove- obdržet gratulace, medaile a vystoupat na Velké poděkování patří sponzorům akce: 
dnostní jízdě na kole, skákání v pytli, běh stupně vítězů s pocitem štěstí mezi blesky TJ Sokol Skalička (trička, občerstvení, 
přes překážky a hod míčkem na plechovky fotoaparátů a pyšnými pohledy svých tombola), Obec Skalička (trička) a Cyklo-
za velice atraktivní ceny. Pro ty nejmenší rodičů. Ti, kteří nezvítězili v závodech mohli servisu-Tomáš Bínar (krásné ceny pro 
proběhla soutěž v kreslení za sladkou vyhrát v tombole. Doufáme, že se vše vítěze závodů, tombola). Moc a moc děku-
odměnu. Komu by to bylo málo, mohl se povedlo, počasí se nakonec umoudřilo jeme také dobrovolníkům, kteří pomáhali 
nechat pomalovat na obličej. Po ukončení a minimálně si každý odnesl spoustu dobré s přípravou, organizací, průběhem
posledního závodu následovalo vyhlášení nálady, adrenalin ze soutěží a spoustu a úklidem po závodech. Těšíme se na další 
výsledků jednotlivých kategorií. Pro krásných zážitků. ročník!
většinu dětí to byla první příležitost za organizátory akce Jiří Peňáz

VÝSLEDKOVÁ LISTINA SKALIČSKÉ MÍLE 2018

ODRÁŽEDLA DÍVKY

1. Sofie Červenková
2. Laura Antolíková
3. Anastázie Klvaňová
4. Adélka Trojnarová
5. Beáta Kopčová
6. Adélka Pospíšiliková
7. Tereza Vašíčková
8. Šárka Pospíšiliková
9. Nikola Navrátilová
10. Pavlína Kubešová
11. Emily Sigmundová DNF
12. Laura Kalousová DNF
13. Ema Andrysová DNF

ODRÁŽEDLA CHLAPCI

1. Petr Krasňák
2. Jonatán Palička
3. Karel Váňa
4. Josef Kozlovský
5. Ondřej Hrab
6. Dominik Šuba
7. Ondřej Boráň
8. Ondřej Juga
9. Václav Kunovský DNF
10. Tomáš Binar DNF
11. Antonín Kopecký DNF
12. Oliver Sigmund DNF

DÍVKY DO 5 LET

1. Lucie Novosadová
2. Eliška Čadrová
3. Adriana Hašová
4. Mariana Klvaňová
5. Karolína Kubešová
6. Anna Fojtíková
7. Aneta Kuličková
8. Dorota Šustalová
9. Sára Hladíková

CHLAPCI DO 5 LET

1. Adam Husák
2. Tadeáš Kment
3. Miroslav Dreiseitl
4. Šimon Šustal
5. Jakub Palička
6. Jonáš Palička
7. František Kopecký
8. Václav Kozlovský DNF

DÍVKY 6–7 LET

1. Barbora Hudečková
2. Denisa Baštářová
3. Marie Ryparová
4. Nela Románková
5. Barbora Zučková
6. Anna Voldánová
7. Natálie Šubová
8. Sára Hynčicová DNF
9. Petra Dreiseitlová DNF
10. Nikol Mikšánková DNF

CHLAPCI 6 7 LET

1. Václav Juráň
2. Martin Ševčík
3. Zdeněk Rýpar
4. Ondřej Antolík
5. Martin Paroulek
6. Viktor Novosad
7. Vojtěch Fjedor
8. Sebastián Sigmund DNF

– DÍVKY 8 9

1. Markéta Paroulková
2. Nikola Baštářová
3. Karolína Davidová
4. Natálie Kunovská
5. Iva Husáková
6. Magda Šimáčková
7. Natálie Gadasová
8. Alena Pospíšiliková
9. Eliška Plačková DNF

– CHLAPCI 8 – 9 LET

1. Aleš Románek
2. Lukáš Galko
3. David Kopřiva
4. David Hynčica
5. Dominik Kočnar
6. Štěpán Šimáček
7. Miroslav Bagar
8. Michal Zima
9. Matěj Pala
10. Vítězslav Čadra
11. Vít Němý
12. Maxim Mikšánek DNF

DÍVKY 10 – 12 LET

1. Petra Hudečková
2. Barbora Kopčová
3. Tereza Chalánková
4. Adriana Hrušková
5. Aneta Ulrychová

CHLAPCI 10 – 12 LET

1. Vojta Žůrek
2. Marek Ševčík
3. Ondřej Juráň
4. Tomáš Chalánek
5. Jan Fiedor
6. Patrik Ulrych
7. Jakub Fojtík 
8. Jan Němý

DNF – diskvalifikace

Sportu zdar J

VESNICE ROKUVESNICE ROKU
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